
Známe výsledky veřejného fóra – 10P 2014 

Veřejné fórum jsme pořádali 24. 4. 2014 ve spolupráci s Národní sítí Zdravých měst ČR jako 

součást procesu místní Agendy 21 (zapojování občanů do udržitelného rozvoje městské části). 

Do sálu polyfunkčního domu Level přišlo 108 občanů, kteří mohli diskutovat u tematicky 

zaměřených stolů: územní rozvoj, volný čas, školství, mládežnický stůl, sociální a zdravotní 

oblast, doprava, životní prostředí, občanská vybavenost, podpora podnikání. 

Nejdříve prezentoval strategický tým Úřadu MČ Praha 21 způsob řešení výstupů z veřejného 

fóra 2013, tzv. 10P (největší problémy/podněty). Pak se mohli všichni zapojit do diskuze a 

sepisovat, co je potřeba řešit pro lepší Újezd nad Lesy. Každý stůl měl označit pro ně dva 

největší problémy. Po společné diskuzi nad výstupy jednotlivých stolů mohl ještě každý 

přidělit dva hlasy některému problému. Jak to dopadlo, vidíte na grafu. 
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Vyhodnocení největších problémů s počtem 
přidělených hlasů - veřejné fórum 



 

Na závěr bylo poděkováno občanům za příjemnou diskuzi a mnoho podnětů. Poděkování patří 

i místním podnikatelům, kteří věnovali ceny do závěrečného losování: majitelka prodejny 

zdravé výživy El BIO paní Hana Koštialová, nájemce Restaurace Level pan Čapek, 

zástupkyně ředitelky spolku Neposeda paní Markéta Feniková, majitelka prodejny Květiny 

Lucka paní Lucie Dlabačová, fyzická osoba pan Jiří Ondroušek, MČ Praha 21. 

 

Co dál? 

 

Do konce května občané vyplňovali anketu, která obsahovala největší problémy sepsané na 

veřejném fóru. Každý mohl opět označit dva problémy, popřípadě dopsat, co v anketě chybí. 

Shromáždili jsme 525 vyplněných papírových anket a 329 vyplněných přes naše webové 

stránky. Všem moc děkujeme. Je vidět, že se o rozvoj Újezda zajímáte a není vám lhostejné, 

kde žijete. A výsledky ankety? Tady jsou. 
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Vyhodnocení největších problémů s počtem 
přidělených hlasů - anketa 



 

Jak na veřejném fóru, tak v anketě jste uvedli další podněty/problémy, které doporučujete 

řešit. Z ankety máme 162 podnětů, z veřejného fóra 51. Jaké podněty se objevovali nejvíce? 

Špatný stav silnic, chodníků, hustá doprava, zřídit autobusové zastávky autobusu č. 260 

v oblasti Novohradská, Borovská, Načešická, Bečvářská, Nespecká. Celý soupis naleznete 

v sekci Veřejné fórum 2014 – soupis jednotlivých podnětů. 

Zde je uveden přehled největších problémů po celkovém vyhodnocení počtu hlasů 

z veřejného fóra a z ankety: 

Přehled 10P roku 2014 

 

1. Nedostatečná dopravně technická infrastruktura 

2. Vyřešení situace skautské klubovny na Rohožníku 

3. Vybudovat P+R na nádraží Klánovice - Újezdská strana 

4. Koupaliště 

5. Domov pro seniory 

6. Stav komunikací, např. Chmelická 

7. Požadavek na zvýšení počtu asistentů pro děti a žáky MŠ a ZŠ 

8. Služba základní škole – vrátný 

9. Odstranění výtoku kanalizace do lesa (pokračování ul. Velimská a Soběšínská) 

10. Zrušení dosud platné smlouvy o smlouvě budoucí mezi Lesy ČR a investorem 

golfu 

 

10P se všemi podněty předáváme na příslušné odbory k řešení. Zabývat se jimi bude i Rada a 

Zastupitelstvo MČ Praha 21. Na některá témata budeme pořádat kulaté stoly. Proto sledujte 

naše webové stránkywww.praha21.cz. Ti z vás, kteří jste poskytli emailovou adresu, zašleme 

informace na email. 

Děkujeme všem, kteří se zapojujete do rozvoje Újezda nad Lesy. 

Iva Hájková, OŠKMA21 

http://www.praha21.cz/

